
 

Z á p i s n i c a  

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Mengusovce 

konaného dňa 02. 02. 2023 

 ----------------------------------------------------------------------------- 
 

 

P r í t o m n í : podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m :  

 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadania.  

6. Zmena rozpočtu č. VI z 31. 12. 2022 a zmena rozpočtu č. I z 05. 01. 2023 

7. Schválenie čerpania rezervného fondu 

8. Prerokovanie žiadostí o finančný príspevok z rozpočtu obce. 

9. Prerokovanie podania žiadosti o NFP. 

10. Prerokovanie žiadosti Ing. Róberta Handzuša, Albrechtova 1, 821 03 Bratislava, 

o schválenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre kanalizačnú  

prípojku. 

11. Opätovné prerokovanie žiadosti Ing. Vladimíra Wechtera, Mengusovce 118 

o schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena. 

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov. 

14. Záver. 

 

 

 

 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných privítal starosta obce Ján Šoltis.    

     Skonštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 4 a Obecné zastupiteľstvo je  

     uznášaniaschopné. 

2. Starosta obce predložil prítomným poslancom program, poslanci program zastupiteľstva           

     jednomyseľne schválili. 

3. Starosta obce za zapisovateľku určil Ing. Zuzanu Wechterovú a za overovateľov zápisnice 

boli určení Bc. Zuzana Saunders a p. Peter Pavlech. 

4. P. starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie, do ktorej boli zvolení p. Peter 

Basarik a p. Peter Pavlech. 

5. Kontrolórka obce Dana Hojnošová predložila poslancom kontrolu plnenia uznesení z 

predchádzajúceho zasadania, ktorú poslanci vzali na vedomie. 

6. Ekonómka obce p. Andrea Vojčíková predložila poslancom zmenu rozpočtu č. VI/ 2022 

a zmenu rozpočtu č. I/ 2023 z 5. 1. 2023. Nakoľko sa jedná o účelovo viazané prostriedky 

poskytnuté zo ŠR a EŠF, s ktorými boli oboznámení členovia finančnej komisie, poslanci 

tieto zmeny zobrali na vedomie. 

7. P. starosta predložil návrh na čerpanie rezervného fondu vo výške 30 000 eur na 

vybudovanie šatní pri multifunkčnom ihrisku. Časť týchto prostriedkov bude refundovaná 



z PSK na základe platnej zmluvy po ukončení realizácie. Tento návrh na čerpanie 

rezervného fondu poslanci jednomyseľne schválili. 

V priebehu prerokovania tohto bodu sa prezentoval poslanec Ing. Jaroslav Jaroš, ktorý bol 

následne jednohlasne zvolený do návrhovej komisie. 

8. Na základe schváleného rozpočtu obce Mengusovce na rok 2023, v ktorom bola schválená 

suma na dotácie vo výške 4 000 eur, boli jednomyseľne schválené finančné  príspevky zo 

zdrojov obce pre športové kluby na základe ich žiadostí o finančný príspevok nasledovne: 

a) finančný príspevok pre 1. FC Mengusovce vo výške 500 eur, 

b) finančný príspevok pre Jazdecký klub TAVAROK  Mengusovce 191 vo výške  2 

750 eur, 

c) finančný príspevok pre ŠJK Jagal Mengusovce 131 vo výške 750 eur. 

9. V tomto bode informoval p. starosta o vyhlásení výzvy v rámci Envirofondu na rozšírenie 

kanalizácie. Pre krátkosť času, termín na podanie žiadosti je do 6. februára a v prípade 

neúspešnosti  by nebolo možné zapojiť sa do ďalšieho kola, tento termín je pre obec 

neprijateľný. Nakoľko žiadosť obce je v „zásobníku“ a je spracovaný projekt na 

kanalizáciu a vodovod na Predmaretu a Vrch Pole v ďalšom kole, podľa predpokladu 

v mesiacoch september, október, obec podá žiadosť v tomto termíne. 

10. V rámci prerokovania Žiadosti o uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena, kde povinným z vecného bremena je Obec Mengusovce pre budúceho 

oprávneného Ing. Róberta Handzuša, Albrechtova 1, 821 03 Bratislava,  nebola obecnému 

zastupiteľstvu samotná zmluva doručená, preto ani nebola obecným zastupiteľstvom 

schválená. 

11. V tomto bode bola prerokovaná žiadosť o opätovné schválenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena pre žiadateľa Ing. Vladimíra Wechtera, Mengusovce 118 a Ing. Jany 

Wechterovej, rod. Rezničákovej, Partizánska 41, 058 01 Poprad. Na predchádzajúcom 

zasadaní bola táto zmluva prerokovaná a schválená, no vzhľadom na jej nesúlad so 

schválenými Zásadami s nakladaním majetku obce, nebolo uznesenie podpísané. Obecné 

zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena, ktorá je 

doplnená tak, aby bola v súlade s geometrickým plánom a danými zásadami čiže odplatne. 

12. V rôznom: 

a) Nakoľko sa v obci zvýšil počet krádeží z rodinných domov, p. starosta informoval 

o zadaní ponuky na doplnenie kamerového systému v obci a predpokladanom 

umiestnení ďalších kamier. Cenová ponuka bola vypracovaná na ďalších 6 kamier 

v cene 6 754 eur. Technická podpora a správa systému bude premetom ďalšej zmluvy. 

Na návrh poslanca Ing. Jaroša, ktorý navrhoval rozšírenie tohto systému o kamery, 

ktoré čítajú značky áut, resp. doplnenie o ďalšie kamery, starosta obce túto požiadavku 

predloží spracovateľovi ponuky na zapracovanie. 

b) Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva podal Ing. Jaroš návrh na 

vypracovanie cenovej ponuky na  osvetlenie cesty na Záhumní. Starosta obce 

informoval o cenovej ponuke v sume 13 143 eur, ktorá obsahuje 12 ks LED svietidiel 

a rieši osvetlenie  na Záhumní po PD. Kratšia trasa po most by vyšla na 9 388 eur. 

Zároveň požiadal členov finančnej komisie, aby spolu s ekonómkou obce preverili 

možnosti financovania týchto akcií v rámci rozpočtu. 

c) V súvislosti s prudkým nárastom cien energií, p. starosta informoval o došlých 

vyúčtovacích faktúrach a následných zálohových platbách, ktoré pri plyne vychádzajú 

3 násobne vyššie. 

d) Nakoľko skončila platnosť licencie na verejné osvetlenie, p. starosta preveruje 

možnosť riešiť zapínanie osvetlenia cez astronomické hodiny, pričom poplatok za 

licenciu a starostlivosť, by bol vo výške 700 eur ročne, za 2 boxy a zmluva by bola na 

2 roky. 

e) P. starosta informoval prítomných poslancov o stave riešenia pozemku p. Františku, 

ktorý je neoprávnene pripísaný obci. Podanie je podané na náklady obce na katastri. 

f) P. starosta informoval poslancov na ich zaradenie v rámci krízového štábu CO. 



g) P. starosta požiadal predsedníčku kultúrnej komisie Bc. Zuzanu Saunders, aby na 

budúce zasadnutie predložila Plán kultúrnych akcií v roku 2023, spolu 

s predpokladanými výdavkami na ich realizáciu. 

13. Ing. Jaroš sa informoval o možnosti riešenia situácie v MŠ, v prípade, ak by jedna 

z učiteliek dlhodobo ostala PN, aby nedošlo k skráteniu prevádzky na poldennú. 

Ing. Jaroš interpeloval starostu obce, aby zabezpečil písomné výzvy vlastníkom áut, ktoré 

parkujú autá tak, že znemožňujú bezpečný prejazd techniky ( odvoz TKO, pluhovanie 

ciest ),  resp. blokujú prístup na obecné komunikácie na  zjednanie nápravy. 

Na spevnenie cesty okolo domu p. Česlu, starosta požiadal finančnú komisiu o preverenie 

finančných možností na nákup štrku. 

Bc. Zuzana Saunders sa informovala na možnosť obnoviť dopravné značenie v obci. P. 

starosta informoval o projekte dopravného značenia, ktorý je momentálne mimo 

finančných možností obce. 

P. Peter Basarik žiadal starostu o riešenie situácie so stavebným úradom, nakoľko 

komunikácia s pracovníčkou tohto úradu je ťažká a zdĺhavá. Pán starosta prisľúbil, že sa 

s danou pracovníčkou porozpráva, aby sa komunikácia zlepšila. 

P. Peter Basarik žiadal starostu o riešenie situácie s túlavým psom, ktorý čoraz častejšie 

ohrozuje občanov. 

P. Peter Basarik sa informoval o priebehu projektu Lokálne a terénne odborné 

poradenstvo pre neaktívne osoby – Mengusovce a požiadal o zápisnicu z prebehnutej 

kontroly.   

P. Peter Basarik sa informoval o plánoch na realizáciu Mengusovského ródea. 

Bc. Zuzana Saunders sa informovala o možnosti zriadenia autobusovej zastávky na 

znamenie pre deti z vyšného konca, cestujúce školským spojom. Pán starosta jej vysvetlil 

technické obmedzenia, pre ktoré toto riešenie nie je možné. 

P. Peter Pavlech požiadal p. starostu o pomoc so skultúrnením vonkajšieho prostredia 

predajne potravín. 

Materiálne ho zabezpečí p. Pavlech.  

14. V závere p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
 
 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou tvoria prílohu zápisnice.  
 

Zapísala:  Ing. Zuzana Wechterová 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Bc. Zuzana Saunders.......................................................... 

 

 

 Peter Pavlech.................................................................... 

 

 

 

 

                                                                                                                         Ján Šoltis 

                                                                                                                       starosta obce      


